
Protokół Nr XIX/2012                                                                                                                              

z XIX Sesji Rady Gminy Dygowo                                                                                                      

odbytej dnia 13 lipca 2012 roku 

 

 Otwarcia obrad XIX sesji Rady Gminy Dygowo o godz. 9-tej dokonał Przewodniczący 

Rady Gminy Pan Jerzy Leszczyński, który przywitał Radnych, oraz, Wójta. 

Na 15 – stu radnych na Sesji obecnych było 12 – stu Radnych (lista obecności stanowi załącznik do 

protokołu). 

Sesja została zwołana na wniosek Wójta zgodnie z § 15 ust. 2 Statutu Gminy Dygowo oraz §7 

Regulaminu Rady Gminy Dygowo. 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zaproszeniami na sesję. Porządek obrad 

zaproponowany przez Wójta został przyjęty przez Radę i przedstawia się następująco: 

  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  zmiany uchwały Nr XVII/109/12 Rady Gminy Dygowo z dnia 11 maja 2012 roku w sprawie       

      udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego, 

2) zmiany w budżecie gminy Dygowo na rok 2012, 

3) zmiany uchwały Nr XXVII/169/09 Rady Gminy Dygowo z dnia 27 lutego 2009 roku w 

sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Dygowo 

na lata 2008-2032”. 

3. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwał w sprawach:                                                                                                         

 

1)  zmiany uchwały Nr XVII/109/12 Rady Gminy Dygowo z dnia 11 maja 2012 roku w sprawie       

      udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kołobrzeskiego, 

 

P. Przewodniczący – dotyczy to dokończenia prac związanych z chodnikiem na ul. Barcińskiej. 

Wójt – poprzednia uchwała zadziałała i jest wola starosty, żeby ten chodnik dokończyć, czyli są 

pieniądze, tylko w mniejszej ilości, brakuje 200 tys. We wcześniejszej uchwale określiliśmy pomoc 

dla powiatu w wysokości 100 tys, zł. i dlatego potrzebna jest zmiana uchwały  polegająca na 

zwiększeniu tych środków do kwoty maksymalnie 200 tys zł. 

Opinia Komisji Finansów - pozytywna 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                               

przeciw – 0                                                                                                                                           

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie. 

 

 

 

 



 

2) zmiany w budżecie gminy Dygowo na rok 2012, 

 

Opinia Komisji Finansów - pozytywna 

P. Przewodniczący – uchwała ta dotyczy zmian związanych z udzieloną pomocą Powiatowi 

Kołobrzeskiemu oraz związanych z gospodarką komunalną i ochroną środowiska, związane z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest. 

Wójt – obie zmiany pokrywamy z nadwyżki budżetowej, kwota 35 tys. zł., która jest związana z 

usuwaniem wyrobów zawierających azbest może jeszcze ulec zmianie, będzie refundowana w 

100% przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 

 

Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                             

przeciw – 0                                                                                                                                             

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie. 

 

3) zmiany uchwały Nr XXVII/169/09 Rady Gminy Dygowo z dnia 27 lutego 2009 roku w 

sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Dygowo 

na lata 2008-2032”. 

 

Wójt – co roku przystępujemy z określoną liczbą posesji, która jest aktualizowana co roku. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – czy jest możliwość zgłaszania nowych wniosków? 

Wójt – jest taka możliwość ale najprawdopodobniej dopiero na przyszły rok. 

P. Przewodniczący – można sprawdzić jeszcze w Powiatowym Funduszu Ochrony Środowiska, 

ponieważ tam chyba nadal są środki finansowe na wymianę pokryć dachowych oraz montaż 

kolektorów słonecznych. 

Radna H. Rudzis - Gruchała – jakie jest dofinansowanie z Powiatowego Funduszu Ochrony 

Środowiska? 

P. Przewodniczący – dokładnie nie pamiętam trzeba byłoby to sprawdzić. 

Radny A. Wasiewski – do kiedy był termin składania wniosków? 

Wójt – nie było określonego konkretnego terminu to zależy od nas, ale przesuwanie tego terminu 

byłoby wbrew rozsądkowi, ponieważ mogłoby się okazać, że dopiero na jesieni można byłoby 

zmieniać te pokrycia, a to już za późno, lepiej dokonać takiej wymiany latem kiedy są 

korzystniejsze warunki atmosferyczne. 

Radny – A. Wasiewski – ile osób złożyło takie wnioski? 

Wójt – 25 osób. 

Radna H. Rudzis – Gruchała – jak długo jeszcze potrwa usuwanie azbestu z terenu naszej gminy? 

Wójt – jest to dopiero początek, mamy dużo wielkopowierzchniowych obiektów, może z biegiem 

czasu zmienią się zasady dofinansowania na korzyść. 

 

 

 



Głosowanie: 

za – 12                                                                                                                                                   

przeciw – 0                                                                                                                                           

wstrz. – 0 

Uchwała podjęta – jednogłośnie. 

  

 Na tym porządek obrad XIX Sesji Rady Gminy został wyczerpany i Przewodniczący 

Rady Gminy o godz. 9:15 zakończył jej obrady.   

 

 Protokołował 


